
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

 
 
Datum konání:   22.11.2021 18.00 hod. 
Místo konání:   ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna: B. Kubinková, J. Talpa, Z. Matyáš, M.Sadílek, J. Belcredi 

Knauer, J. Drbal 
Omluven/omluvena:  L. Axmannová, Z. Stejskal, T. Hložánek 
Nepřítomen/nepřítomna: - 
Hosté:    za ORF ing.Stehlík, p.Hakl 

 1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání. Diskutováno, zda 

zařadit body návrhu 4,5, které nebyly zatím projednány RMČ – konsenzuální domluva 
projednáme věcně a nemusíme případně přijímat usnesení – bude vyřešeno při projednávání 

daných bodů. 
 

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 

1. Návrh programu, volba ověřovatele 
2. Rozpočtové opatření č.20/2021 
3. Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30.9.2021 
4. Žádost Judo Kata Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 
5. Žádost SK PROVO Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 
6. různé 

hlasováno:   6 pro, 0 proti, 0 zdržel se  usnesení bylo přijato 
 

Volba ověřovatele – J. Drbal požádal o návrhy – navrhl p. J. Belcredi Knauera – nebyl další 

návrh, navržená souhlasí 

usnesení:  FV volí p. J.Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu 
 
hlasováno:   5 pro, 0 proti, 1 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 
2) Rozpočtová opatření č. 20/2021  

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: 

M. Sadílek – existuje plán obnovy výpočetní a další komunikační techniky? Zástupci ORF 

potvrdili existenci tohoto plánu. Proč dané není součástí R 2021? L. Stehlík – v době 

schvalování rozpočtu není ještě potvrzena případná dotace na dané účely. 

J. Belcredi Knauer – dotaz na položku školení – objasněno zástupci ORF 

J. Drbal – jaká výše kofinancování byla na položku elektromobilu?  - zástupci ORF: cca 0,5 

mil. Kč  



usnesení: 
 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
vzít na vědomí   
rozpočtové opatření č.20/2021, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy.  
 
hlasováno:  6 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 

 

3) Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 9. 2021 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: 

M. Sadílek – dotaz na čerpání prostředků VHČ – zodpověděl L. Stehlík  

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
vzít na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno-Líšeň k 30. 9. 2021 dle 
příloh 
 
hlasováno:  6 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 

4) Žádost Judo Kata Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 

5) Žádost SK PROVO Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 

Oba materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.  

J. Talpa – porovnal si obě žádosti a je patrný rozdílný přístup – např. položka startovné 

V další diskuzi shoda, že za dané situace se subjekty snaží provést opatření, aby nepřišly o 
přidělenou dotaci. 

Konsenzuální shoda, že s ohledem na to, že materiály nebyly zatím projednány RMČ a 

neznáme tedy její stanovisko, nebudou ze strany FV hlasovány ve formě usnesení. 

 
6) Různé  
 
J. Drbal – dotaz, zda se plná harmonogram přípravy R 2022. 
zástupci ORF: zatím je harmonogram plněn, jsou dílčí informace týkající se dotace z města 

Brna – mělo by se jednat o 11 mil. Kč v rámci kapitálových příjmů a předpoklad cca 5 mil. 

Kč navýšení proti letošnímu roku v rámci běžných příjmů 
J. Belcredi Knauer – dotaz, zda budou zohledněny zvýšené náklady na energie – zástupci 

ORF – určité zohlednění je v návrhu uplatněno    
 

zapsal:  J. Drbal    ověřil: J. Belcredi Knauer 


